
Светлин Савчев:"Чавдар(Б.Сл) ще атакува първото място."
Сряда, 23 Септември 2009 20:12 - 

Капитанът на Чавдар (Бяла Слатина) Светлин Савчев е един от най-опитните играчи в
тима.
Освен гръбнакът в полузащитата на „чавдарци“, Етката, както го наричат феновете на
отбора, се превърна и в основен голмайстор в предсезонната подготовка на клуба.

      

В контролите той вкара цели пет попадения, а от началото на първенството в
Северозападната „В“ група пък се разписа на още два пъти.
Малко след победата на Чавдар над Балкан (Белоградчик) с 1:0 като гост, Савчев бе
любезен да отговори на нашите въпроси.

  

Ето какво сподели полузащитникът на пред блога на тима:

  

- Да те върна малко по-назад. Чавдар изигра 10 контроли, от които загуби само три,
а останалите 7 спечели. Как се представи тимът в тези двубои преди началото на
сезона?
- С отборите от „В“ група се представихме повече от добре. Смятам, че надиграхме
нашите съперници, дори и тези от „Б“ група, които срещнахме в предсезонната ни
подготовка. Срещу тях започвахме плахо и слабо срещите, но след това изравнявахме
играта и трудно можеше да се прецени, кой отбор е в по-ниския или по-високия ешелон.

  

- Доста играчи минаха на проби в клуба, смяташ ли, че тези, които останаха и играят
сега за Чавдар бяха най-качествените?                      
- Категорично да. Смятам, че тези момчета, които останаха в отбора ще си свършат
работата и ще изнесат товара на плещите си. Предимно на тях ще се разчита през този
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сезон, което е логично.

  

- Ти бележеше почти всеки мач от подготовката на тима, смяташ ли, че това ще
продължи и през сезона във „В“ група?
- До този момент имам два гола на сметката си в първенството, но не това е важното.
Естествено се радвам, че бележа, но по-важното е отборът да побеждава и да сме
първи в класирането.

  

- В Чавдар се завърнаха доста доказани бивши играчи на тима като Георги
Георгиев – Гълъба, Мирослав Виденов – Миката, Рейхан Сульов – Пилето, смяташ
ли, че те ще помогнат на тима да постигне целта си, а именно завръщане в „Б“
група?
- Определено ще помогнат. С техния опит и рутина ще допринесат за успешното ни и
убедително представяне този сезон.

  

- В същото време има и няколко млади момчета от школата на Чавдар, които се
подготвят с първия тим. Готови ли са те да поемат отговорността и да защитават
цветовете на клуба?
- Разбира се. Младите има с какво да помогнат, но не трябва да избързваме с оценките
за тях. Тепърва влизат между шамарите и ще трябва да чакат своя шанс. Точно тогава
ще е решаващо тяхното включване.

  

- Успяхте ли да изчистите грешките по време на подготовката?
- С всеки изминал мач, Чавдар намира своето лице. Надяваме се лека по-лека да
продължаваме с добрите игри, които демонстрираме от началото на първенството и да
се поздравяваме с победа след всяка изиграна среща.

  

- Чавдар стартира сезона с четири победи и една загуба, като в момента е на две
точки от първото място. Какво не достигна на тима да вземе нещо от гостуването си
в Дряново?
- През първото полувреме играхме равен с равен, като имахме своите положение, но за
съжаление не успяхме да ги реализираме. След това, може би съдийска грешка повлия
на крайния изход на срещата. Останахме с 10 човека и веднага ни вкараха гол.
Опитахме се да го върнем, а за сметка на това ни вкараха още два. Резултатът просто
не отговаря на истината. Дори с човек по-малко, бяхме по-добри от Дряново.
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- Те ли са основния ви конкурент за първото място?
- Трудно е да се каже още. Изминаха пет кръга от началото на шампионата, така че ще
си проличи в предстоящите срещи. За нас е важно Чавдар да побеждава, а пък другите
да се оправят както могат. Според мен в предстоящите мачове трудно ще има къде да
загубим. Следващите ни две срещи – срещу Локомотив (Горна Оряховица) /27.09/ и
Гигант (Белене) /4.10/ ще са ключа към първото място.

  

- А има ли вероятност някои от средняците в групата да се окажат препъни камък
за фаворитите този сезон?
- Така е. Примерно последната ни среща срещу Балкан (Белоградчик) /б.а. Спечелена с
1:0 от Чавдар/ се видя, че всички отбори ни скачат. Определено ще бъде много трудно,
но се надявам, че с тези момчета, които са в отбора няма да имаме проблеми и на
полусезона ще сме първи.

  

- След като Бдин (Видин) хвана последния влак за „Б“ група, футболните
специалисти са на мнение, че Чавдар е сигурния фаворит за първото място. Улесни
ли се по този начин вашата задача и завръщането ви във „Б“ група сега
по-осъществимо ли е?
- Не бих казал. След трите ни гостувания на Сталийска махала, Трявна и Белоградчик се
видя, че изобщо няма да е лесно този сезон. Пак казвам, искрено се надявам да сме
лидери след края на полусезона в нашата група, а и на пролет да се завърнем там,
където ни е мястото – в „Б“ група.

  

- Доста от привържениците искат да виждат повече кадри от школата на тима сред
титулярите. Какво не им достига на юношите да са в първия състав?
- Любомир Иванов до скоро лекуваше контузия, но след всяка изминала тренировка се
вижда, че намира себе си. Моето мнение е, че той ще е един от играчите, които ще се
конкурират за титулярно място в отбора. Клубът ще разчита на него, както и на
останалите юноши. Други две момчета пък поискаха да напуснат тима по тяхно желание
– Илия Гецковски и Росен Могилски и отидоха в Торпедо (Борован). За мен те
направиха грешка, но все пак това и беше тяхното желание. Никой не ги е гонил от
отбора. Ще наблюдаваме и други момчета от старшата възраст на Чавдар и ще получат
своя шанс за изява.

  

- Феновете на тима приеха много болезнено отпадането на тима от „Б“ група, какво
би и казал да очакват от вас този сезон?
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- Догодина отново да сме в „Б“ група. Да продължават да ни подкрепят и следващия
сезон да сме там, където ни е мястото. Това ще е най-хубавото нещо както за нас, така и
за тях.

  

- Предстои ви важен мач с Локомотив (Горна Оряховица), какво да очакват
феновете от тази среща?
- Единствено победа.

  

Филип Зуберски – pfcchavdar.tk

 4 / 4


